
Referat fra årsmødet den 5. oktober 2022 på Lindegården i Bondebyen

Hans Nielsen bød velkommen.
Der var knap 20 deltagere.

Årsmødet blev indledet med et oplæg fra skovrider Thomas Nord-Larsen fra Frederiksdal Gods om 
Skoven, Naturen og Klimaet.

1. Valg af dirigent  
Ghita Thorlacius blev valgt. Hun konstaterede, at årsmødet var indkaldt med lovligt varsel og via de 
aftalte medier.  

2. Årsberetning  
Hans Nielsen holdt årsberetningen, der blev uddelt på mødet. Årsberetningen kan findes på 
lokalafdelingens hjemmeside. 

Den behandler følgende sager og initiativer: 
• Høringssvar vedr. lokalplanforslaget for Sorgenfrigårds Villakvarter
• Etablering af permanent badebro i Frederiksdal Fribad
• Ulovlige broer i Lyngby Åmose
• Etablering af natur i Ålebækken ruinpark
• Naturpleje i Lyngby Åmose
• Møde med kommunen om projekter, planer og pleje
• Fjernelse af pakkepostbokse i Brede
• Kæmpegravhøj er blevet skæmmet af byggeri ved Hvidegårdsparken
• Genopretning af strandstien i Taarbæk
• Supercykelsti i Mølleådalen er droppet
• Rejsestalden ved Fortunen er blevet renoveret
• Flytning af vej ved Schallsvej
• Genoptryk af folderne for Lyngby Åmose og Frederiksdal
• Årets arrangementer

Der var både kritik og ros til vores modstand mod at få en supercykelsti i Mølleådalen på et     
sted, hvor det ville medføre betydelige terrænændringer og forringelse af de landskabelige 
værdier.

3. Valg til bestyrelsen  
På valg var Niels Heding, Theresia B. Præstegaard og Nete Jakobsen, og de blev alle genvalgt. 
Frits Lundgaard Jensen blev genvalgt som suppleant.

Nyvalgt blev:
Ole Roed Jensen
Bestyrelsen har herefter 9 medlemmer og 1 suppleant. 

4. Forslag fra medlemmerne 
Ingen forslag var indkommet.

5. Eventuelt 
    Intet.


